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Socialudvalget

Til:

Dato:

Velfærdsministeren

15. december 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 114
Kan ministeren oplyse, om det er korrekt, at ældre og syge skal betale 
antenneafgift, hvis de bor på et plejehjem, selvom de ikke har tv eller radio, og 
hvis det er korrekt, bedes ministeren oplyse om dette kan ændres 
administrativt eller der kræves en lovændring og i givet fald oplyse, hvordan 
en sådan lovændring kan udformes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dflibl@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Erling Bonnesen

formand
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